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Dagsorden: 
 

19.00-20.30:  

1) Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Status, byggeri (fast punkt resten af 

skoleåret) 

 

 

 

 

 

Afbud: Tina og Line 

1)  

Der er ideudviklet ift. skolefesten. Gode ideer ;O) 

Arbejdsgrupper:  

• cykling i frikvartererne 

• Rekordbog – Info. skærm ønskes. Den kan ligeledes bruges til 

mange andre ting: temuger, OL dage mv. 

Ingen fælleselevrådsmøde siden sidst. 

EU demokratidag på vej. 

 

Ift. skolefest:  

• Inden selve festen, vil der være div. fra emneugen, som kan 

beses af forældre. 

• Festudvalg bestående af 1 fra hvert storteam. 

• Der tilgår information til forældrene snarest. 

• Stor opgave – eks. bespisning. Vi forestiller os at trække på 

forældrerådene. 

• 2 musiksteder – 1 prof. Diskotek  

• Vi har hallen torsdag og fredag formiddag 

• Miljø i fællesarealet i udskolingen 

• Div. forslag fra elevråd og personale: samles i et 

aktivitetscenter. 

• Mulighed for at købe div. snack. 

• En anden gang vil det måske give mening at trække på 

forældrekræfter. 

• Måske er det muligt at rekruttere noget hjælp på nuværende 

tidspunkt? 

 

 

2) 

Vi arbejder med emneuge 10 

Fokus på forældremøderne bl.a. i vores trivsels- PALS team 

 

Ovenpå ”Borup-sagen” er vi opmærksomme på, hvordan vi forholder os 

til eventuelle kontakter fra journalister. Skolechefen skriver ud til alle 

ledere i skoleafdelingen i dag. Claus blev kontaktet i vinterferien. 

 

Hvordan mon skolebestyrelsen på Borup Skole har det? 

En snak om strategi osv. + den lavine det kan skabe. 

Måtte der opstå noget i vores skoledistrikt, vil I/skolebestyrelsen blive 

orienteret. 

 

Den virkelighed der tegnes i medierne, er ikke den endegyldige sandhed. 

Det er langt mere komplekst. 

 

Efterfølgende reflektionen kan være: er der noget vi overser? 

 

 

3) 

Claus orienterer fra Kick off møde 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

tirsdag d. 20.02.24 kl. 19.00-21.30 

Dagsorden + referat 
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4) Status omkring skolebestyrelsesvalget 

   - Rekruttering, kort drøftelse vedr. kandidater 

   - Kort orientering om valgmøde 11.03.24 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) Skolebestyrelsesstand den 07.03 – udvalget 

kommer med et udspil til drøftelse.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6) Status på skolens økonomi/regnskab, 

normering + budget (det vi ved) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kort pause 

 

20.30-21.30: 

7) Skolens madpakkepolitik 

- Drøftelse af nuværende tilbud og 

skolebestyrelsens ønsker fremadrettet.  

 

 

 

 

 

 

4) 

• Christina, Line & Tina er på valg og genopstiller ikke. 

• Kasper Kristensen og Julie er ligeledes på valg genopstiller  

• Claus gennemgår tidsplan + forskellige scenarier 

• Valgbestyrelse: Rikke, Christina og Claus. 

• Alle har opgaven at sprede budskabet om skolebestyrelsesvalget 

samt kandidatlisten. 

• Vigtigt at alle er opmærksomme på emner til kandidatlisten. 

Man har opgaven at kontakte de foreslåede kandidater og melde 

tilbage Claus. 

•  De ”gamle” skolebestyrelsesmedlemmer bør overveje 

formandsposten. Der kan være fordele ved, at det er et erfarent 

medlem. 

• Claus gennemgår forslag til dagsorden til valgmødet d. 11.3. 

• Claus har styr på formalia 

• Christina, Rikke og Claus deltager ved mødet – andre er 

velkomne. 

 

5) 

• Højbord med BLING / blikfang – Vi har en på lager. 

• Turnusordning ift. hvem der skal stå i standen, så alle kan 

deltage i festlighederne sammen med sit barn.  

• Opgave: at fortælle om skolebestyrelsens arbejde 

• Brug byggeriet i ”salgstale” 

• Der laves evt. en flyer. Kan evt. indeholde spørgsmål om 

skolebestyrelsesarbejdet. 

• Skal der være noget, der fanger folk ind?: En quiz med præmie, 

skolebestyrelsen klæder sig ud,  

• Humor er vigtig. 

• Nina sørger for en præmie til quiz 

• Skolebestyrelsesstandens åbningstid – Christina og Nina laver 

en vagtplan. 

 

6)  

Driftsresultat 2023 for UV del. 

Overførsel til 2024 små 420.000kr. 

Claus gennemgår detaljerne. 

 

Fritidsdelen overfører ca. 540.000 kr. det er et overskud vi har skubbet 

foran os i en årrække som sikkerhedspulje. 

Vi har stort set brugt vores budget for 2023. 

 

Claus gennemgår:  

• afgørende parametre for endelig normering 2024. 

• Status for normering for 2024 – 2025 

• Div. andre vigtige parametre 

  

 

 

7) 

Punktet overføres til næste møde 

Operationalisering af punktet: 

• Svært at forstå, at vi skal have en madordning på skolen, der 

ikke er ret godt.  

• Der er ikke et bedre tilbud inden for et overkommeligt 

prisniveau. 

• Vigtigt at have et tilbud. Men med et bredt udbud. 

• Vi skal passe på ikke at være fordømmende. 



 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

- Budgetprincip 

- Skolens arbejde med meddelelsesbogen 

• Ledelsen oplever ikke kritik af ordningen – men flere i 

bestyrelsen ønsker ikke at benytte denne. 

• Ved skolemad er det trods alt forældre, der bestiller – i boden 

bestemmer børnene selv. 

• Noget mad fra boden/ skolemad.dk er bedre end ingen mad 

• Kan man evt. tale med udbyderne. Vi ønsker et bedre/sundere 

alternativ. 

• På hjemmesiden highlightes, at de gerne går i dialog med 

brugerne. Julie tager teten. 

 

 

8) 

En god nyhed at gå hjem på. 

Vedr. Borgerbudget. 

Puljen er i alt på 200.000kr., hvor de 25.000kr. er øremærket til unge. 

Deadline er 21.maj 
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